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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

Číslo:  56/2018                                         V Palárikove, 30.07.2018   

 

 

 

Zápisnica 

z XXXVII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Palárikovo, 

 
konaného dňa 30.07.2018 o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti Obecného úradu v Palárikove  

s týmto programom: 

 

1/ Otvorenie 

 

2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

3/ Voľba návrhovej komisie 

 

4/ Návrh na úpravu rozpočtu 

    Spravodajca: p. Eva K u r u c o v á, odborný pracovník 

 

5/ Stanovisko hlavného kontrolóra k úprave rozpočtu obce 

    Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

        

6/  Diskusia 

 

7/ Návrh na uznesenie 

     

8/ Záver 
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Z Á P I S N I C A 

 

 

z XXXVII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva P a l á r i k o v o, 

konaného dňa 30. júla  2018 o 17.00 hodine v zasadacej miestnosti 

Obecného úradu  P a l á r i k o v o 

 

P r í t o m n í: 

sú podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice.  

 

 

1/ Otvorenie 

 

       XXXVII. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Mgr. Jozef D e r ň á r, 

starosta obce. Privítal poslancov obecného zastupiteľstva. Konštatoval, že z celkového počtu 

11 poslancov obecného zastupiteľstva sú prítomní 7 poslanci. 

Ospravedlnila sa Mgr. Erika B r š e l o v á, PaeDr. Miroslava Tóthová, Ing. Igor R e z d 

o v i č, Ing. Róbert Ž i d u l i a k.   Ďalej privítal p. Alžbetu J a n k u l á r o v ú, prednostku 

OcÚ a Ing. Petra T o m š í k a, hlavného kontrolóra.  

 

 Predložil program rokovania dnešného obecného zastupiteľstva a spýtal sa všetkých 

prítomných poslancov, či majú  k programu doplnky na zaradenie. Keďže neboli navrhnuté 

ďalšie doplnenia programu rokovania , dal hlasovať za predložený návrh , podľa pozvánky. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Viktor Berkeš, Jaroslav Bujaček, Ing. Alžbeta Husková, prof. Monika 

Jankechová, Ľudmila Košíková, Mgr. Rudolf Kodada a Tomáš  Slivoň 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

2/ Určenie overovateľov a zapisovateľa 

 

     Starosta obce Mgr. Jozef D e r ň á r, za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva u r č i l: 

      

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ   a 

     p. Ľudmila K o š í k o v á, poslankyňa OZ 

 

Ďalej za zapisovateľku  u r č i l: 

           Mgr. Silvia T ó t h o v á, pracovníčka obce 

   

 

3/ Voľba návrhovej komisie 

      

     Starosta obce Mgr. Jozef D e r ň á r, preložil návrh na voľbu návrhovej komisie v tomto 

zložení:  

   prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ  

   p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ    a 

   p. Viktor B e r k e š, poslanec OZ 
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Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Viktor Berkeš, Jaroslav Bujaček, Ing. Alžbeta Husková, prof. Monika 

Jankechová, Ľudmila Košíková, Mgr. Rudolf Kodada a Tomáš  Slivoň 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

4/ Návrh na úpravu rozpočtu obce  

    Spravodajca: p. Eva K u r u c o v á, odborný pracovník 

 

   Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „A“. 

 

p. Eva K u r u c o v á, odborný pracovník – predložila Návrh na úpravu rozpočtu. Máme 

veľmi nepriaznivý stav plnenia príjmov a výdavkov. Je to závažné porušenie finančného 

hospodárenia, keď máme prekročený bežný rozpočet. Minulý mesiac na zasadnutí OZ sme 

predložili na schválenie úpravu rozpočtu.  Tam neboli schválené niektoré položky ako 

hojdačky, knihy, OTJ a DK – údržba. Spolu to dáva okolo 26 000 eur. Ďalej je tu úrad práce, 

ktorý neplatí každý mesiac, ale každé 2 mesiace, taktiež ENVI-PAK platí 2 mesiace pozadu.  

Neviem toľko upraviť v príjmoch, aby sme to vyrovnali.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – vždy je 1. polrok podfinancovaný, 2. polrok je už 

zastabilizovaný. Nedá sa všetko naplánovať.  

 

p. Eva K u r u c o v á, odborný pracovník – máme to veľmi závažné porušenie, pretože pri 

tých veľkých položkách nemáme rozpočet.  

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – nebolo zasadnutie finančnej komisie a tam 

keby ste si to vydiskutovali, tak by sa nám možno lepšie pracovalo, ale tam ste hovorili, že 

1 200 eur je na stroje. Na aké stroje?  

 

p. Eva K u r u c o v á, odborný pracovník – mechanizmy na zberný dvor. 

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – je to spoločnosť zo Žiliny, ktorá nám robí 

monitoring a celú réžiu služieb na nákup strojov a zariadení. Teraz sa rozbehla už aj tá časť, 

kde bežia prednášky po všetkých obciach.  To sa zaviazalo pri začiatku projektu, keď pre nás 

písali ten projekt, že budeme ich finančné náklady spojené s tou službou kryť.  

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – za aké obdobie? 

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – počas realizácie toho projektu. 

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – aké sú to prednášky?  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – tento krát na tému separovaného zberu 

a tvorby kompostu.  Projekt pozostáva z 3 častí. Prvá bola tá reklamná časť, druhá sú tieto 

besedy, k tomu budú ešte aj brožúry a letáky a tretia je dodávka strojov a zariadení. 5 % platí 

obec a 95 % Európska únia.  
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Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – tých 5 %, ktoré platí obec, čo je vlastne v tých 5 %? 

Je na to zvlášť účet vytvorený?  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – z každej faktúry, ktorá bude za vykonané 

dielo bude obec prispievať 5 %. Je na to samostatný účet.  

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ  - vieme asi približne povedať, koľko nás stáli 

oslavy v obci?  

 

Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór – nemáme to presne spočítané, ale okolo 30 000 eur aj 

s knihami.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – my sme schválili 5 tisíc a neupravovali sme to. Prečo 

sme neschválili viac?  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – schválili ste 17 tisíc. Niektoré veci sa musia operatívne 

riešiť. Nemusíme dať všetko to osláv, niektoré veci sme urobili, lebo ich bolo treba spraviť. 

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – ja som sa niekedy vo februári, v marci pýtala 

ohľadne kníh, že čo nás asi budú stáť. Pýtala som sa, že či 5 tisíc, čo sme schvaľovali na 

oslavy, či budú postačovať na knihy a vtedy si povedal, že určite. Teraz vidím, že stáli 9 000 

eur len knihy.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – to určite som takú vec nepovedal. 

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – na zberovej spoločnosti by mali byť riadni 

zamestnanci. Náklady na pohonné hmoty boli 41 tisíc a technické služby mali 38 tisíc. Kde 

toľko minú? Kto vlastne robí v TS a kto v Zberovej spoločnosti?  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – nech vám to skontroluje hlavný kontrolór.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – ja viem, že sa pár vecí nedá stíhať, ale existujú 

telefóny a maily, tak zavolám, že sa niečo pokazilo, potrebujem 5 tisíc eur a ja si myslím, že 

nikto nepovie, že nie. Ale nie, že potom dodatočne nám to dáš schváliť.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce - teraz sa pokazil byt v bytovke, všetko tam treba 

vyhodiť. Ja sa nemôžem každý deň pýtať, že čo môžem dať opraviť. Veď starosta riadi dedinu 

a poslanci vnímajú to, či je to opodstatnený výdavok, či nie a kontrolór kontroluje či je to 

v súlade s pravidlami hospodárenia.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ - musí to fungovať nasledovne, pokiaľ máte havarijný 

stav, zavoláte si firmu, ktorá vám spraví rozpočet a môžete nám to kľudne preposlať a je to 

vybavené. My chceme povedať len to, ako to má fungovať. Minimálne by si mal mať tri 

ponuky. To isté sme spravili aj s tou stenou v škole, že sme ju neodsúhlasili len preto, že 

neboli tri ponuky. Na druhý deň tam už boli okná a vyrobili stenu. Tak ako to bolo spravené?  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce - ako vieš, že neboli tie ponuky? Pýtal sa niekto na to?  
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Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – a boli tie ponuky? Prečo ste nám ich nepredstavili? Ja 

sa pýtam, prečo sa tá stena spravila, keď sme ju neodsúhlasili.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce - riaditeľka školy je správny subjekt.  

 

p. Jaroslav B u j a č e k, poslanec OZ – na poslednom zastupiteľstve bola aj riaditeľka ZŠ, 

vypočula si všetko ohľadne tej steny, ona už vtedy vedela, že tam sú tri ponuky a prečo to 

nepovedala? p. Kodada má pravdu, my niečo schválime, potom sa robí všetko podľa uváženia 

obecného úradu alebo teba pán starosta a potom to schváľme a hasme oheň. p. účtovníčka to 

robí poctivo, poriadne a potom to hasíme, aby to bolo asi zhruba v poriadku. Detské ihrisko za 

10 tisíc nebolo v pláne, už je urobené a nebolo schválené.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – bola tu na všetky detské ihriská revízia. Toto bolo prvé 

ihrisko, čo sme v Palárikove robili a bolo v havarijnom stave.  

 

p. Jaroslav B u j a č e k, poslanec OZ – je to super, ale máme o tom vedieť, ani raz si to 

nespomenul na OZ.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – predošlé 4 roky sa tu žiadne detské ihriská nebudovali, 

žiadne finančné prostriedky sa nezískali, v podstate bol kľud, lebo sa nič nerobilo. Tu sa toľko 

vecí deje, že ja nestíham ísť z jednej stavby na druhú, z jedného rokovania na druhé, lebo sú 

tu problémové veci a najväčší problém je vám vysvetľovať, lebo vy nestíhate. Keby som ja 

takýmto spôsobom úradoval, že na všetko sa budeme zvolávať, tak my sa nepohneme nikde.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – všetko musí byť urobené v súlade s rozpočtom. My 

nie sme proti zmenám rozpočtu. 

 

p. Jaroslav B u j a č e k, poslanec OZ – starosta je zodpovedný za prevádzku obce a poslanci 

majú schvaľovať. Tu sa schvaľuje po funuse a ten systém je zle nastavený. Je predsa nejaký 

vyhliadkový plán.  

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – p. Kurucová, ja by som sa ešte chcela 

opýtať, že vy hovoríte, že to percento prekročenia je dosť výrazné, čo to znamená v tom 

konečnom dôsledku pre obec?  

 

p. Eva K u r u c o v á, odborný pracovník – keď to teraz nahlásime na ministerstvo, tak 

môžeme čakať finančnú kontrolu alebo NKÚ a pokutu. Lebo máme závažné porušenie 

rozpočtových pravidiel.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – doraz bolo 5 – 6 % prekročenie, keď schválime 

túto úpravu nepríde kontrola? 

 

p. Eva K u r u c o v á, odborný pracovník – vtedy príde tiež.   

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – ideme opravovať hroby na starom cintoríne. Ja neviem, 

čo to bude stáť. Blíži sa jeseň, tak začneme sa s tým zaoberať. Ale ja neviem, čo vám mám 

k tomu povedať. Ja som zodpovedný vedúci pracovník obce. Ja robím maximálne v zmysle 

zákona.  
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p. Jaroslav B u j a č e k, poslanec OZ – všetko schvaľujeme, keď je to už hotové.  Si dobrý 

gazda, ale OZ rozhoduje.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – hovorili ste, že ešte neviete, koľko stáli oslavy 

obce. Veď to bolo v máji, v júni. Nevedeli sme teraz do konca júna čo nás to stálo? 

 

p. Eva K u r u c o v á, odborný pracovník – vieme to napočítať, ale ja neúčtujem zvlášť 

oslavy. Môžem to všetko vypísať.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – keď je záujem, tak sa to zosumarizuje. Dnes tu bol 

zástupca z ENVI-PAKu, povedal nám, že budeme mať navýšenie o 20 tisíc eur mesačne.  

 

p. Eva K u r u c o v á, odborný pracovník – teraz bude treba dať opraviť smetiarske auto. 

Predložili cenovú ponuku za 15 000 eur. 

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ - treba predložiť tri cenové ponuky. 

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – je tu taký problém, že v našej republike len 

jedna spoločnosť opravuje smetné vozidlá a to VPP Jelenec.  

 

p. Jaroslav B u j a č e k, poslanec OZ – nie je len Slovensko. Je aj Česko, aj Maďarsko aj 

Poľsko. Ja tiež objednávam nejaké materiály a vytiahol som si, že kto sa s tým zaoberá. 

Netreba len Slovensko pozerať.  

 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 4 – Jaroslav Bujaček, prof. Monika Jankechová, Ľudmila Košíková a Tomáš  

Slivoň 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 - Viktor Berkeš, Ing. Alžbeta Husková, Mgr. Rudolf Kodada 

 

 

5/ Stanovisko hlavného kontrolóra k úprave rozpočtu obce 

    Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

 

   Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „B“. 

 

Ing. Peter T o m š í k, poslanec OZ – odporučil úpravu rozpočtu schváliť.  

 

 

6/  Diskusia  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – zdvíhacie zariadenie na smetiarskom vozidle treba 

vymeniť. Repas  stojí 7 800 eur alebo nový vyklápač stojí 10 330 eur. Druhým bodom je 

zakúpenie lisu, ktorý je veľkokapacitný. Taký lis stojí 39 000 eur, použitý. Združenie obcí 

poskytne 20 tisíc eur, ostatné by mala dofinancovať obec.  
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Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – koľko peňazí má združenie obcí? Lebo vo 

februári minulého roku sa hovorilo, že sa bude platiť trafo stanica. 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce –  toto budú posledné peniaze. Trafostanica sa zaplatila. 

 

p. Jaroslav B u j a č e k, poslanec OZ – toto bola jediná ponuka toho lisu?  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – hľadali sme všade a toto je výkonom a cenou 

najideálnejšie.  

 

p. Jaroslav B u j a č e k, poslanec OZ – takže prebehli nejaké tri písomné ponuky? 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – áno aj písomné. Ďalšia téma sú detské jasle. Dlhodobo 

je v PHSR bod detské jasle. Bývalá budova Obecnej polície už dlho chátra. Teraz vyšla výzva 

na podávanie projektov. Oslovili sme firmu, rekonštrukcia budovy na jasle by vyšla 200 – 300 

tisíc eur. Obec by spolufinancovala 5 %. Otázka znie, aký je predpoklad, že by sme boli 

úspešní? Aké riešenie by sme mali pre budúcnosť s touto budovou? Je tu otázka či ide obec 

do projektu rekonštrukcie tejto budovy na detské jasle? 

 

p. Jaroslav B u j a č e k, poslanec OZ – za tie peniaze sa postaví nová budova. To sú prehnané 

čísla, ja som za jasle, ale nie za takú sumu. 

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – myslím, že tá budova nie je vhodná. Ja by som 

navrhoval budovu starej škôlky, tam by sa mohli elokovať jasle so škôlkou. V škole bude 

problém s triedami. 

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – ja by som chcela najskôr k lisu. V tej 

zmluve je veta, že stav zodpovedá veku. To nie je nový stroj? K tej druhej veci, mala by 

prebehnúť analýza stavu, či je u nás dopyt po tejto službe, to zn. aká je populačná krivka, 

demografický vývoj. Prechádzala momentálne medzirezortným konaním novela zákona č. 

448. Nemyslím si, že tie podmienky, ako sú nastavené, nie je vhodné repasovať staré budovy. 

Pretože hygienické podmienky a štandard aký sa nastavil teraz po novele zákona je oveľa 

prísnejší ako bol v minulosti. Hovorím, že rekonštrukcia nie, ak áno, tak novostavba.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – stála by veľa peňazí na úpravu tá budova. Mali 

by sme si urobiť prehľad obecných budov.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – ministerstvo sa vyjadrilo, že budú podporovať jasle, 

ktoré patria pod správu obce.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – tiež si myslím, že to nie je vhodné miesto. Z vlastných 

peňazí do toho obec nepôjde.   
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Ing. Alžbeta H u s k o v á – tie káble, čo ťahá nejaká firma po dedine? Sme im to prenajali? 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce - to je ich iniciatíva. Prenajali sme im stĺpy.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – my sme to prenajali bezplatne? Akú výhodu budú mať 

občania?  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – oni ťahajú vlastné káble po elektrických stĺpoch.  

 

p. Jaroslav B u j a č e k, poslanec OZ – s tým lisom by som sa neunáhlil, lebo je to starý stroj. 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – nový lis stojí okolo 80 – 90 tisíc eur.  

 

p. Jaroslav B u j a č e k, poslanec OZ – a ten lis čo máme? 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – ten je nepostačujúci.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – zvážme kúpu nového .  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – Ing. Markuskovej dám pokyn, aby našla alternatívnu 

ponuku.  

 

Hlasovanie poslancov za výmenu vyklápacieho zariadenia na smetiarskom vozidle: 

 

Za: 7 – Viktor Berkeš, Jaroslav Bujaček, Ing. Alžbeta Husková, prof. Monika 

Jankechová, Ľudmila Košíková, Mgr. Rudolf Kodada a Tomáš  Slivoň 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

7/ Návrh na uznesenie 

 

    Návrh na uznesenie sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „C“.  

 

Starosta obce  Mgr. Jozef   D e r ň á r   sa spýtal prítomných či súhlasia s predloženým 

návrhom na uznesenie. Keďže neboli vznesené zo strany poslancov pripomienky, požiadal 

poslancov aby hlasovali za predložený návrh. 

 

 

Poslanci OZ   s c h v á l i l i     nasledovné uznesenie: 
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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

UZNESENIE číslo 37/190730 

 

I. 

 Obecné zastupiteľstvo  

A/  p r e r o k o v a l o 

Návrhy na úpravu rozpočtu obce č.  6 a č. 7, podľa predlohy, 

 

B/ b e r i e    n a   v e d o m i e 

Stanovisko hlavného kontrolóra k úpravám rozpočtu obce č. 6 a č. 7 

 

C/ b e r i e    n a    v e d o m i e 

Úpravu rozpočtu obce č. 6  od 1.6. do 30.06.2018 o poskytnuté prostriedky 

zo štátneho rozpočtu a prijatý úver  , podľa predlohy: 

na strane  príjmov celkom o ..............................................................+ 222 827,68  € 

a na strane výdavkov o ..................................................................... + 222 827,68  € 

 

D /   s c h v a ľ u j e 

Úpravu rozpočtu obce č.7  k 30.06.2018 podľa predlohy: 

Úprava príjmov  celkom .................................................................. +   35 995,00 € 

Úprava výdavkov bežného rozpočtu celkom...................................  +   35 995,00 € 

 

E/   o d p o r ú č a 

Zabezpečiť výmenu čela kukavozidla v hodnote 10.330,00 € bez DPH. 

 

 

8/ Záver 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – poďakoval za podnetné návrhy a schôdzku obecného 

zastupiteľstva  ukončil.  

 

  Overovatelia:         Mgr. Rudolf K o d a d a 

                                                                         poslanec OZ 

 

 

              p. Ľudmila K o š í k o v á 

                                                                             poslankyňa OZ 

 

 

 

 

                Mgr. Jozef D e r ň á r 

                starosta obce 

 

 

      Alžbeta J a n k u l á r o v á 

             prednostka OcÚ 

 

Zapísala: Mgr. Silvia Tóthová                           
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